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SA.0012.3.7.2020 

 

Protokół nr 7/20 

z posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gminy 

odbytego w dniu 21 września 2020 r. 

w Urzędzie Gminy Goleszów przy ul. 1 Maja 5. 

 

Posiedzenie prowadziła Przewodnicząca Komisji Finansów i Rozwoju Gminy Elżbieta Duraj. 

Przewodnicząca o godz. 1500 otworzyła posiedzenie i po powitaniu członków Komisji oraz 

gości oświadczyła, iż w posiedzeniu uczestniczą wszyscy członkowie Komisji, co pozwala na 

podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Listy obecności członków Komisji oraz gości stanowią załączniki nr 1 i nr 2 do protokołu.  

Radni obradowali zgodnie z otrzymanym wraz z zawiadomieniem porządkiem obrad: 

1. Informacja dotycząca protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

2. Informacja na temat stanu oświetlenia w gminie Goleszów. 

3. Informacja na temat wysokości stawek czynszów w gminnych budynkach 

mieszkaniowych wraz z informacją o stanie zadłużenia.   

4. Opiniowanie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Goleszów oraz 

w Uchwale Budżetowej Gminy Goleszów na 2020 rok. 

5. Opiniowanie projektów uchwał. 

6. Sprawy bieżące. 

 

Ad.1. Informacja dotycząca protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Elżbieta Duraj poinformowała, że protokół nr 6/20 z posiedzenia 

Komisji Finansów i Rozwoju Gminy, które odbyło się w dniu 24 sierpnia 2020 r. został 

przekazany członkom Komisji drogą elektroniczną, został udostępniony w Biurze Rady oraz 

w BIP. Nie wpłynęły uwagi do protokołu. Przewodnicząca uznała protokół za przyjęty. 

 

Ad.2. Informacja na temat stanu oświetlenia w gminie Goleszów. 

Punkt 2 porządku obrad omówiony został łącznie z punktem 3. 

 

Ad.3. Informacja na temat wysokości stawek czynszów w gminnych budynkach 

mieszkaniowych wraz z informacją o stanie zadłużenia. 

Przewodnicząca Komisji Elżbieta Duraj przekazała, że zgodnie z otrzymanymi od Wójta 

Gminy pismami (załączniki nr 3 i 4), przedmiotowe informacje zostały przedstawione 

w „Raporcie o stanie Gminy Goleszów za 2019 rok”. 

Przewodnicząca Komisji zaznaczyła, że powyższe tematy zostały przewidziane w planie 

pracy Komisji na I półrocze, zanim powstał Raport. W celu zrealizowania punktów z planu 

pracy, informacje te zostały przeniesione na II półrocze i uwzględnione w porządku obrad 

dzisiejszego posiedzenia. 

Wobec braku uwag, Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że Komisja Finansów i Rozwoju 

Gminy przyjęła informację na temat stanu oświetlenia w gminie Goleszów oraz informację na 

temat wysokości stawek czynszów w gminnych budynkach mieszkaniowych wraz 

z informacją o stanie zadłużenia. 
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Ad.4. Opiniowanie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Goleszów oraz 

w Uchwale Budżetowej Gminy Goleszów na 2020 rok. 

Skarbnik Gminy Barbara Madzia omówiła wprowadzone zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Goleszów oraz w Uchwale Budżetowej Gminy Goleszów na 2020 rok. 

Wobec braku uwag, Przewodnicząca Komisji Elżbieta Duraj poddała pod głosowanie 

wydanie pozytywnych opinii do przedłożonych projektów uchwał. W głosowaniach brało 

udział 5 radnych. 

1) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Goleszów 

(nr SA.0006.79.2020) – został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

2) Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Goleszów na 2020 rok 

(nr SA.0006.80.2020) – został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany.  

 

Ad.5. Opiniowanie projektów uchwał. 

1) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu na 

realizację powiatowej publicznej komunikacji autobusowej (nr SA.0006.82.2020). 

Wójt Gminy Sylwia Cieślar przedstawiła uzasadnienie podjęcia uchwały. Poinformowała 

również o uruchomieniu specjalnej, bezpłatnej linii autobusowej z Bażanowic do Cieszyna 

w ramach dojazdu do nowej siedziby Wydziału Komunikacji Starostwa Powiatowego 

w Cieszynie. 

Wobec braku uwag, Przewodnicząca Komisji Elżbieta Duraj poddała pod głosowanie 

wydanie pozytywnej opinii do projektu uchwały. W głosowaniu brało udział 5 radnych. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 4 głosami „za”, przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”. 

 

Ad.6. Sprawy bieżące. 

Brak wniosków i zapytań w sprawach bieżących. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodnicząca Elżbieta Duraj zamknęła posiedzenie 

Komisji Finansów i Rozwoju Gminy.  

 

 

PRZEWODNICZĄCA 

Komisji Finansów i Rozwoju Gminy 

Elżbieta Duraj 
 

Protokół sporządziła: 

Aneta Sikora  
Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 


